

(le français suit)

The complete list of submissions filed for the public hearing on the application by Canadian Nuclear Laboratories to amend its Chalk River Laboratories site licence to authorize the construction of a near surface disposal facility is available on the page [Download Hearing Documents - Canadian Nuclear Safety Commission](#), under the dates of February 22, 2022 (Public Hearing, Part 1), May 30 to June 3, 2022 (Public Hearing, Part 2) and August 10, 2023 (Public Hearing, oral final submissions).

---

La liste complète des mémoires de l'audience publique pour la demande des Laboratoires Nucléaires Canadiens visant à modifier le permis du site des Laboratoires de Chalk River pour autoriser la construction d'une installation de gestion des déchets près de la surface est disponible sur cette page [Télécharger les documents de l'audience - Commission canadienne de sûreté nucléaire \(nuclearsafety.gc.ca\)](#), sous les dates du 22 février 2022 (audience publique, partie 1), du 30 mai au 3 juin 2022 (audience publique, partie 2) et du 10 août 2023 (audience publique, mémoires définitifs oraux).